Choices



Choices are the hinges of destiny.

—Edwin Markham

Sometimes it's the smallest decisions that can change your life forever.—Keri Russell

We are the creative force of our life, and through our own decisions rather than our conditions, if we carefully learn to do certain things, we can accomplish those goals.—Stephen Covey

Your life changes the moment you make a new, congruent, and committed decision.—Tony Robbins

Life presents you with so many decisions. A lot of times, they're right in front of your face and they're really difficult, but we must make them.—Brittany Murphy

It doesn't matter which side of the fence you get off on sometimes. What matters most is getting off. You cannot make progress without making decisions.

—Jim Rohn

Life is a matter of choices, and every choice you make makes you.

—John C. Maxwell

The more decisions that you are forced to make alone, the more you are aware of your freedom to choose.—**Thornton Wilder**

Life is about choices. Some we regret, some we're proud of. Some will haunt us forever. The message: we are what we choose to be.—**Graham Brown**

Decisions are the frequent fabric of our daily design.—Don Yaeger



الخيارات

الخيارات هي مفاصل القدر. - إدوين ماركهام

في بعض الأحيان يمكن لأصغر القرارات أن تغير حياتك الى الأبد. - كيري راسيل

نحن القوة الإبداعية في حياتنا. ومن خلال قراراتنا لا ظروفنا، نتعلم القيام بأشياء معينة تمكننا من تحقيق أهدافنا. - ستيفن كوفي

إن حياتك تتغير في اللحظة التي تقوم فيها باتخاذ قرار جديد، مدروس وحاسم. - تونى روبنز

الحياة تتطلب الكثير من القرارات. وهي في الكثير من الأحيان أمامك مباشرة، وصعبة للغاية، لكن يجب علينا أن نتخذها. - بريتاني ميرفي

لا يهم من أي جانب تنطلق. المهم أن تنطلق. لا يمكنك إحراز اى تقدم دون اتخاذ القرارات - جيم رون

الحياة مسألة خيارات، وكل خيار تختاره يصنعك. - جون سي ماكسويل

كلما زاد عدد القرارات التي عليك اتخاذها بمفردك، كلما زاد إدراكك لحريتك في الاختيار. - ثورنتون وايلدر

الحياة تتعلق بالخيارات. بعضها نندم لاتخاذه، وبعضها نكون فخورين به. والبعض يطاردنا إلى الأبد. الرسالة هي: نحن ما نختار أن نكونه - جراهام براون

القرارات هي النسيج المتكرر لتصميمنا اليومي. - دون ياغر

